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Z	Á	P	I	S	N	I	C	A	

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva Obce Dražkovce 
konaného dňa 6.2.2020 o 18.00 hod.  

v kancelárii starostky obce Dražkovce 
 
 

Prítomní: poslanci -  podľa prezenčnej listiny 
                starostka obce 
                 
Ďalší prítomní: p. Haliena, p. Móric, p. Miroslav Varga, p. Róbert Ivaška,  
 
 
Program zasadnutia: 
1. Otvorenie, určenie zapisovateľa, overovateľov, voľba návrhovej komisie 
2. Schválenie programu 
3. Návrhy a pripomienky občanov 
4. Kontrola plnenia uznesení 
5. Prerokovanie a schválenie poskytnutia návratnej finančnej výpomoci pre OZ 

„Partnerstvo pre MAS Turiec“ 
6. Prerokovanie a schválenie poplatkov za prenájom priestorov KD Dražkovce 
7. Prerokovanie a schválenie Žiadosti o predĺženie nájomnej zmluvy p. Diškanec 

Peter – parcela C 168/1 o výmere 300 m2 
8. Prerokovanie a schválenie členov zásahovej jednotky DHZO Dražkovce 
9. Prerokovanie a schválenie Programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja 

obce Dražkovce na roky 2019 – 2026 
10. Predkladacia správa k preskúmaniu Územného plánu obce Dražkovce 
11. Rôzne 
12. Záver  
 
 
Ad 1/ Na úvod prítomných privítala a zasadnutie otvorila starostka obce p. Eva 
Gáborová. Konštatovala, že je  prítomných  5  zo  7 poslancov (ospravedlnení boli p. 
Marek Šimko a p. Jozef Sitár), účasť  je  teda  71%-ná a obecné zastupiteľstvo je 
uznášania schopné. 
Za zapisovateľa bola určená: Ing. Anna Smereková 
Za overovateľov zápisnice boli určení: Ing. Róbert Krasnec, Doc. MUDr. Branislav 
Kolarovszki, PhD. 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí: p. Ján Štefanides a Ing. Eduard Záborský 
 
Starostka obce dala hlasovať o predloženom návrhu na voľbu návrhovej komisie. 
Hlasovanie poslancov: 
Za: Ing. Róbert Krasnec, Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides, Ing. Eduard 
Záborský, Doc. MUDr. Branislav Kolarovszki, PhD. 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Predložený návrh na zloženie návrhovej komisie bol schválený. 
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Ad 2/ Starostka obce p. Eva Gáborová predložila návrh na schválenie programu 
zasadnutia uvedeného na pozvánke. 
 
Hlasovanie poslancov: 
Za: Ing. Róbert Krasnec, Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides, Ing. Eduard 
Záborský, Doc. MUDr. Branislav Kolarovszki, PhD. 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Predložený návrh programu zasadnutia bol schválený. 
 
Ad 3/ Návrhy a pripomienky občanov: 

1) pán Haliena – predložil zámer a návrh na zmenu územného plánu, keďže chce 
predať cca 80000 m2 (cca 15% na cesty a oddychové zóny) – pre cca 70 domov 
+ na pozemku pri družstve hore by sa urobila aj prečerpávacia stanica pre 
budúcu kanalizáciu 

2) pán Móric – predložil návrh, že by chcel svoj pozemok na Dolinke (pri drevenici) 
zaradiť do územného plánu obce – chce tam postaviť cca 3 rodinné domy  
(chatky) pre svoje deti – táto oblasť bola schválená a evidovaná ako chatová 
oblasť a nechceme to ako obec meniť. 

3) pán Varga Miroslav – sa informoval, čo sa bude prerokovávať v bode 10. 
4) pán Róbert Ivaška tlmočil za developera pána Horvátha žiadosť, že by chceli 

byť pri tom, keď sa bude prerokovávať nový územný plán obce. Zároveň 
informoval, že by sa chceli podielať pomernou finančnou časťou na financovaní 
nového územného plánu a chcú dať do zmluvy, že developer by v novej IBV 
zabezpečil aj infraštruktúru – cestnú komunikáciu. Vodu a kanalizáciu by 
vyriešili cez Dolinu.  Pán Ivaška sa vyjadril, že ak obec Dražkovce požaduje 
vykonanie geologického prieskumu, príp. požaduje od developera splniť ďalšie 
podmienky, sú ochotní to zabezpečiť, avšak nechcú do toho investovať skôr 
ako sa obec vyjadrí, že uvažuje nad schválením novej navrhovanej IBV. Tiež 
informoval, že majú zatiaľ ústny súhlas od OZ a starostky Dolného Kalníka 
k vybudovaniu novej IBV, ktorá by sa mala nachádzať na katastrálnom území 
Dolného Kalníka a Dražkoviec, a že zástupcovia Dolného Kalníka by sa chceli 
v tejto veci osobne stretnúť so zástupcami obce Dražkovce. 

 
Ad 4/ Kontrola plnenia uznesení: 

a) Stále ostáva otvorené zameranie pozemkov geodetom – pozemky nie sú stále 
zakreslené z dôvodu, že rodina Rumanová má nesprávne zakreslený dom 

b) Pomník p. Vanoviča – starostka informovala, že pomník je už demontovaný 
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie plnenie uznesení. 
 
Ad 5/ Prerokovanie a schválenie poskytnutia návratnej finančnej výpomoci pre OZ 
„Partnerstvo pre MAS Turiec“: 
Poslanci boli oboznámení o dôvodoch žiadosti poskytnutia finančnej výpomoci, 
žiadosť o návratný finančný príspevok na chod kancelárie MAS Turiec v celkovej výške 
EUR 1.020,- si prečítali, prerokovali ju a následne starostka dala hlasovať o poskytnutí 
finančnej čiastky v požadovanej výške EUR 1.020,-.  
 
Hlasovanie poslancov: 
Za: Ing. Róbert Krasnec, Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides, Ing. Eduard 
Záborský, Doc. MUDr. Branislav Kolarovszki, PhD. 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Predložená žiadosť o poskytnutie návratnej finančnej výpomoci bola schválená. 
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Ad 6/ Prerokovanie a schválenie poplatkov za prenájom priestorov KD Dražkovce: 
Poslanci prerokovali návrh zmeny poplatkov za prenájom priestorov KD Dražkovce, 
po vzájomnej dohode upravili poplatky za jednotlivé druhy prenájmu a následne dala 
starostka o nových poplatkoch hlasovať. Nové poplatky za prenájom priestorov KD 
Dražkovce tvoria prílohu tejto zápisnice. 
 
Hlasovanie poslancov: 
Za: : Ing. Róbert Krasnec, Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides, Ing. Eduard 
Záborský, Doc. MUDr. Branislav Kolarovszki, PhD. 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Návrh nových poplatkov za prenájom priestorov KD Dražkovce bol schválený. 
 
Ad 7/ Prerokovanie a schválenie Žiadosti o predĺženie nájomnej zmluvy p. Diškanec 
Peter – parcela C 168/1 o výmere 300 m2: 
Žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy si poslanci prečítali, prerokovali ju a dohodli sa 
na uzatvorení novej nájomnej zmluvy s týmito zmenenými podmienkami – zmluva 
bude predĺžená na jeden rok od 1.1.2020 do 31.12.2020 za ten istý poplatok a zároveň 
bude zrušená formulácia „V prípade uplynutia uvedenej doby, má užívateľ právo na 
predĺženie doby užívania“ Poslanci poverili starostku, aby s pánom Diškancom 
doriešila podpísanie novej zmluvy a aby ho informovala, že k zmene nájomnej zmluvy 
a jej predĺženiu len na jeden rok sa pristúpilo z dôvodu, že obec uvažuje od roku 2021 
využívať tento pozemok pre potreby Materskej školy. Starostka následne dala 
hlasovať o uzatvorení nájomnej zmluvy s pánom Diškancom a  jej nových 
podmienkach. 

Hlasovanie poslancov: 
Za: : Ing. Róbert Krasnec, Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides, Ing. Eduard 
Záborský, Doc. MUDr. Branislav Kolarovszki, PhD. 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Uzatvorenie nájomnej zmluvy a jej nových podmienok bolo schválené. 
 
 
Ad 8/ Prerokovanie a schválenie členov zásahovej jednotky DHZO Dražkovce: 
Poslanci si prečítali zoznam členov, vyjadrili súhlas so zložením zásahovej jednotky 
a následne  dala  starostka o zložení členov zásahovej jednotky DHZO Dražkovce 
hlasovať.  
 
Hlasovanie poslancov: 
Za: : Ing. Róbert Krasnec, Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides, Ing. Eduard 
Záborský, Doc. MUDr. Branislav Kolarovszki, PhD. 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Návrh zloženia a členov zásahovej jednotky DHZO Dražkovce bol schválený. 
 
 
 
Ad 9/ Prerokovanie a schválenie Programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho 
rozvoja obce Dražkovce na roky 2019 – 2026: 
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Poslanci si predložený návrh Programu PHSR prečítali, diskutovali o ňom, prerokovali 
ho a následne dala starostka o ňom hlasovať. 
 
Hlasovanie poslancov: 
Za: Ing. Róbert Krasnec, Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides, Ing. Eduard 
Záborský, Doc. MUDr. Branislav Kolarovszki, PhD. 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Predložený návrh Programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja obce 
Dražkovce na roky 2019 – 2026 bol schválený. 
 
 
Ad 10/ Predkladacia správa k preskúmaniu Územného plánu obce Dražkovce: 
Poslanci si predkladaciu správu k preskúmaniu Územného plánu obce Dražkovce 
prečítali a zobrali ju na vedomie.   
Zároveň poslanci spolu so starostkou diskutovali o novom územnom pláne obce 
a následne dala starostka hlasovať o obstaraní nového územného plánu obce. 
 
Hlasovanie poslancov: 
Za: Ing. Róbert Krasnec, Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides, Ing. Eduard 
Záborský, Doc. MUDr. Branislav Kolarovszki, PhD. 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie predkladaciu správu a schvaľuje 
obstaranie nového územného plánu obce. 
 
 
Ad 11/ Rôzne: 
11.1.: Diskutovalo so o prístavbe pre Základnú školu v Dražkovciach, ktorú navrhol 
architekt. 
 
11.2.: Preberalo sa dodávateľské riešenie prerobenia Hasičskej zbrojnice. 
 

Na záver prítomným poďakovala za účasť a zasadnutie ukončila starostka obce p. Eva 
Gáborová. 

 
V Dražkovciach, dňa 14.2.2020 
 
 
 
Zapísala:  Ing. Anna Smereková ............................................................................ 
 
Overili:  Ing. Róbert Krasnec ............................................................................... 
 

Doc. MUDr. Branislav Kolarovszki, PhD. ............................................... 
 
 
 
 

.................................................................... 
Eva Gáborová - starostka obce 


